

## 《单词百科:practicable是什么意思?practicable怎么发音?practicable的解释和用法》

英语单词practicable是什么意思?practicable怎么读?practicable怎么发音?简答网为您整理了practicable的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



### practicable怎么读

practicable的读音:[ prækt k bl]

### practicable的意思

1、adj.切实可行的,行得通的;实际的;实用的;可以通行的;

### practicable的近义词

1、achievable adj.做得成的,可完成的,可有成就的;

- 2、attainable adj.可到达的，可得到的；
- 3、doable adj.可做的，可行的；
- 4、executable adj.实行的，执行的；可执行；
- 5、feasible adj.可行的；可用的；可实行的；可能的；

### practicable的双语例句

1、Conclusion: With improvement of theory , algebra and relevant software , CPCR is a practicable multivariate regression method.

结论: 该方法也是一种可行的多元回归方法.

2、The transactor thinks activating the atomic interaction the intact reactor is practicable.

办理人认为激活未受影响的反应堆内原子的相互作用是可行的.

3、Teachers can only be expected to do what is reasonable and practicable.

教师只应该做合情合理而且切实可行的事。

4、The experiment indicates that the method which is used in tide prediction is practicable and effective.

仿真实验表明这种方法具有有效的赤潮预测预警功能.

5、He had to certify that restoration was both practicable and in the public interest.

他必须证实修复既可行又符合公众利益.

6、The article analyzes exist quality problems on national turbine welding diaphragm, also puts forward practicable methods.

针对国产汽轮机焊接隔板焊接质量存在的问题,分析产生问题的原因, 并提出解决办法.

7、And the emulation experiments show that this method is valid and practicable.

计算机仿真试验的结果验证了该方法的有效性和实用性.

8、at the earliest practicable opportunity

在尽可能早的时机

9、Fifthly, a practicable robot teach method is discussed, and experiments are conducted.

第五, 提出了一种可行的机器人示教方案, 并进行了相关实验.

10、People think it more pedantic than practicable.

尤其是在孔子的政治思想上, 聚讼最多.

11、Please weigh the above points and see if they are practicable.

以上几点意见是否可行, 请酌定.

12、I shall inform Human Resources as soon as practicable of any changes to the data.

本人同意上述资料如有任何变更, 亦会及时通知人力资源部以作更改.

13、We hold a sure card to be practicable.

我们认为万全之策是切实可行的.

14、Employers should provide a safe working environment, as far as is reasonably practicable.

只要条件许可, 雇主就须提供安全的工作环境。

15、Thus, some practicable suggestions on foreign trade policy are given.

在此基础上, 对我国的对外贸易政策提出切实的建议.

16、[不可数名词] We were doubtful about the practicability of the plan.

我们怀疑这个计划是否切实可行。

17、Experiments show that the above algorithms are practicable.

实验验证结果表明, 上述识别方法是正确的.

18、The only practicable course of action is to sell the company.

唯一可行的做法是把公司卖掉。

以上是简答网为您整理的practicable怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/practicable>

